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Зруйновані будинки в одному з найбільш пошкоджених обстрілами районів Харкова

відновлюватимуть за енергозберігаючими технологіями.

Про це розповів Харківський міський голова Ігор Терехов в ефірі національного телемарафону 22

жовтня.

Він зазначив, що до Північної Салтівки повертаються люди, яким потрібно житло.

«Дійсно, ми використовуємо всі можливості міського бюджету, субвенцій, які надходять для того, щоб

відбудувати будинки на Північній Салтівці. Так, коштів не вистачає. Ми чудово розуміємо, що йде

війна, і дуже ставимося до бюджету для того, щоб кожна копійка йшла переважно на відбудову. Тому

так, дійсно, ми й зараз не припиняємо будівельні роботи, і маємо надію, що до кінця року ще п’ять

будинків відбудуємо», — сказав мер.

Він зазначив, що йдеться про будинки, «які мали дуже і дуже серйозні руйнації». За якими адресами

— не уточнив.

«Але ми робимо зараз по-іншому — відбудовуємо із системою енергозбереження фасади, щоб люди

мали можливість вже жити у своїх домівках», — додав Терехов.

Він також нагадав, що підбиті підсумки архітектурного конкурсу з відновлення Північної Салтівки. За

словами мера, наступного року проєкти почнуть «перетворювати на реальні дизайн-рішення», які

потім втілять у будівництві.
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